001429

Street in Red

Picture Description?)

Abstract, blurred photograph featuring bright white and yellow shapes against a red and black back-
ground.

Analysis!)

This abstract piece explodes with vibrant energy. Jagged, geometric shapes in stark white and fiery
yellow dissect the canvas, juxtaposed against a backdrop of pulsating red and shadowy black. The
intentional blur and distortion evoke a sense of rapid movement and dynamic tension, leaving the viewer
with a visceral impression of raw, untamed power.
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Picture Data

001429 - Street in Red

Type / Size By
Exposure Digital Frank Titze
Developing — —
Enlarging — —
Scanning — —
Processing Digital Frank Titze
Exposure Processing Published
Dates 07/2013 07/2013 09/2013
Width Height Bits/Color
Original Size 7360 px 4912 px 16
Ratio ca. 1.50 1 —
Exposure 24x36 mm
Location —

Title (German)

StraBe in Rot

Remarks

DText is Al generated - NOT reviewed and/or corrected
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      Abstract, blurred photograph featuring bright white and yellow shapes against a red and black background.
    
    
      Abstraktes, verschwommenes Bild mit hellen, weißen und gelben Formen vor einem roten und schwarzen Hintergrund.
    
    
      This abstract piece explodes with vibrant energy. Jagged, geometric shapes in stark white and fiery yellow dissect the canvas, juxtaposed against a backdrop of pulsating red and shadowy black. The intentional blur and distortion evoke a sense of rapid movement and dynamic tension, leaving the viewer with a visceral impression of raw, untamed power.
    
    
      Dieses abstrakte Werk explodiert vor lebendiger Energie. Zackige, geometrische Formen in strahlendem Weiß und feurigem Gelb zerteilen die Leinwand, im Gegensatz zu einem Hintergrund aus pulsierendem Rot und schattigem Schwarz. Die absichtliche Unschärfe und Verzerrung erzeugen ein Gefühl von schneller Bewegung und dynamischer Spannung und hinterlassen beim Betrachter einen starken Eindruck roher, ungezähmter Kraft.
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